

Bond No 9. Sutton Place

Sutton Place, haruman maskulin terbaharu yang klasik oleh Bond No. 9, meraikan enklaf yang sunyi, tenang dan sering disalah tafsir yang menjadi tumpuan kader lelaki tradisional daripada kalangan diplomat PBB.

NEW YORK, 19 Sept. 2016 /PRNewswire/ -- Di Bond No. 9, kami mempunyai sejarah sebagai yang *pertama*. Kami merupakan pembuat minyak wangi berorientasikan bandar yang pertama, menyediakan haruman buat kejiwaan di **kawasan kediaman kegemaran kami, New York**. Kami telah menghasilkan minyak wangi pertama bagi memperingati resolusi konflik dan toleransi—**Scent of Peace** kami yang laris dijual, haruman kewangan pertama—**Wall Street**; malah haruman beli belah pertama—Madison Avenue. Kini, bakal dijual di kaunter pada 1 Oktober depan, kami dengan penuh bangganya memperkenalkan **satu-satunya eau de parfum diplomatik yang pertama di dunia**—yang pastinya hanya mampu dihasilkan di New York, lokasi letaknya ibu pejabat **Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu**.

Tempat peristiwa khusus bagi haruman ini? **Sutton Place**, bangunan enam blok sebelum perang yang indah diapit oleh 59th Street Bridge dan Bangunan PBB. Enklaf yang tenang, terpencil, penuh elegen yang tersembunyi bermula sejak 1875, apabila seorang hartawan perkapalan bernama **Effingham B. Sutton** membina batu coklat pertama di kawasan itu. Hari ini, menempatkan pegawai PBB, duta dan diplomat (terutamanya Ketua Setiausaha, yang mana kediaman rasminya berada di sini), ia memperlihatkan kebolehan antarabangsa yang unik serta **gaya bersifat duta yang tersendiri**.

Sebagaimana mestinya peranan golongan lelaki yang berkeyakinan dan berwibawa dalam diplomasi global, kami memberikan **Sutton Place**, haruman berprofil maskulin yang amat berbeza. Ini merupakan citarasa bunga oriental yang memberi impak, dengan haruman utama koktel yang masam dan berempah; bergamot sitrus dan limau dicampurkan dengan lada merah jambu, cassis yang segar tetapi sengit, serta buah nenas yang berair, tropikal dan enak. Not utama Sutton Place ialah sejambak bunga yang memikat: bunga melati yang menggoda, bunga bakung yang mengujakan dan nilam yang mengasyikkan. Apa yang memberikan haruman ini *bona fide* yang ketara ialah **haruman dasar lelaki yang klasik**; amber yang hangat dan teguh, berserta kasturi dan kulit daripada haiwan, ditingkatkan oleh wangian vanilla yang lembut.

Botol Sutton Place ialah yang pertama daripada rangkaian Bond No. 9 berwarna perang—perang *maduro* warna cerut yang gelap dan mewah, dengan tekstur selesa dipegang menyerupai kulit reptilia. Bahagian depan dan tengah yang ditindih pada tekstur ini, tulisannya dihasilkan dalam warna emas yang anggun, namun tidak menonjol.

Bond No. 9 Sutton Place akan dijual di kaunter di A.S. mulai 1 Oktober 2016, manakala jualan di seluruh dunia bermula pada 1 November 2016.

Harga: 100ml, \$350

www.bondno9.com

HUBUNGI: 646.284.9015 atau publicrelations@bondno9.com